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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 18.12.2009 stillet 
følgende spørgsmål nr. 127 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålene er stillet 
efter ønske fra Pia Olsen Dyhr.

Spørgsmål 127:

”Vil ministeren oplyse, om der findes beregninger over, hvor meget kviksølv en 
gennemsnitsdansker har fået i sig fra veterinære vacciner, når vedkommende er 
80 år?”

Svar:

Jeg har bedt Fødevarestyrelsen om at forholde sig til spørgsmålet. Fødevarestyrelsen 
oplyser følgende:

”Der er ikke foretaget beregninger af ovenstående, da man anser bidraget fra kviksølv i 
vacciner til produktionsdyr som ubetydeligt i forhold til indtaget af kviksølv fra miljø og 
fødevarer.”
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